
--
Milanówek, dnia 6 grudnia 2009r.

Mieszkancy' osiedla.
"Gospodarska"
za posrednictwem radnej
Ewy Kubek

URZAD MIASTA
MILANÓWKA

Data [2009-12- 2'\
'Et '1-~

L.Dz. ,...................

- RADA MIAS1 A MILANOWKA

Wplynelo

DalalJ.st.Jlill.' Ldz,,_~.

Szanowny Pan Jerzy Wysocki
Burmistrz Miasta Milanówka

Szanowny Panie Burmistrzu,

My, mieszkancy osiedla "Gospodarska" wyrazamy ogromne zaniepokojenie
dzialaniami Pana Burmistrza zwiazanymi z remontem ulicy Gospodarskiej.
Poczatkowo prace mialy byc wykonane w roku biezacym. Zwracajac sie do
Rady Miasta (w kontekscie korekty budzetu miasta na 2009r), zapewnil Pan
Burmistrz, iz zadanie w calosci zostanie wykonane w roku przyszlym. Niestety,
obecne dzialania wskazuja na to, iz przebudowa ulicy gospodarskiej
wykonywana bedzie w trzech kolejnych latach, poczawszy od roku 2010.

Niniejszym pismem pragniemy zaprotestowac przeciw lamaniu ustalen oraz
zobowiazan przyjetych wczesniej przez Pana Burmistrza i radnych.

Takie dzialania powoduja, iz wladza traci w naszych oczach autorytet.
Podejmowane uchwaly (przede wszystkim budzetowe i dotyczace programów
wieloletnich) w istocie nie wyznaczaja kierunku rozwoju miasta i jego
priorytetów inwestycyjnych, lecz sa dokumentami, które wladza uchwala, bo
musi, ale ich tresci nie traktuje powaznie. Podobnie niepowaznie potraktowani
czujemy sie my - mieszkancy osiedla "Gospodarska", których nadzieje zostaly
takze zawiedzione.




